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I et innlegg på journalisten.no reagerer informasjonsrådgiver Arnt E. Folvik i Vestfold
Interkommunale Brannvesen på at myndighetenes nye veileder i risiko- og krisekommunikasjon
hevder at mediene ser på katastofer som "godt stoff".

«Mediebildet har endret seg mye de siste årene??. Det som har endret seg lite er at katastrofer
og kriser fortsatt er godt stoff», heter det blant annet i den nye veilederen. "Jeg har aldri i et
langt liv i media, ei heller som informasjonsrådgiver i det offentlige, hørt at en journalist eller
redaktør har omtalt katastrofer som godt stoff. Derimot oppfyller kriser, uønskede hendelser og
katastrofer alle eller flere av nyhetskriteriene. Ofte benevnt som KVISA: konflikt, vesentlig,
interesse, sensasjon og aktualitet", skriver Folvik. Han går også i rette med flere andre
formuleringer i veilederen. Les mer her.
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